
 

Interpellation 

Till ansvarigt regionråd Tommy Berger. 

 

ÄR BOLLNÄS SJUKHUS ETT NÄRSJUKHUS NU?? 

 

Vi funderar nu över hur utvecklingen ser ut på Bollnäs sjukhus.  Personal har kontaktat oss och är 
förvånade över att man ändrat beteckningen på Bollnäs sjukhus till Bollnäs närsjukhus sedan 2020. 

Sjukvården i vårt län är uppbyggt efter olika nivåer och de två akutsjukhusen är Gävle och Hudiksvall. 
Söderhamn, Ljusdal och Sandviken är sk närsjukhus  med en verksamhet som är ytterst begränsad. 
Och på dessa orter har ju sjukvården förändrats mycket och av den forna sjukvården finns bara 
mycket lite kvar. 

Men det spännande är ju att Bollnäs sjukhus nu också kallas för närsjukhus. 

 Därför ställer jag följande frågor: 
1. Ska sjukvård tas bort från Bollnäs sjukhus? 
2. Kan ett närsjukhus ha en hjärtintensiv? 
3. Vad har majoriteten tänkts sig i och med denna ändring? 

 

Henrik Olofsson, Sjukvårdspartiet Gävleborg 

 


